

India

Living Hope – Pastor Joshua

Praise God for the wonderful Vacation Bible School (VBS) programs in Taldi and Gosaba, as well as the privilege of supporting a church in Ultadanga with teachers and funding, bringing a total of 440 children together to hear God's Word! As we celebrate this fruit, please pray for God's protection over our churches facing rising opposition under the new state government, asking that believers continue to boldly share the Gospel. Specifically, pray for our house fellowship in Satmukho, which is temporarily suspended due to threats, and praise God for the new fellowship in Hasnabad that continues to grow despite these pressures. Please also lift up our campus church as they faithfully meet at a nearby branch church, praying for a seeker who was forced by her family and a religious group to give up her Bible and return to idol worship—that God would strengthen her faith and comfort the church family. Lastly, pray for a peaceful resolution and God's wisdom amidst the nationwide student protests (especially in New Delhi), and for Johanna (finishing her M.A.) and Jacob (preparing for Class 12 board exams) that they will honor Christ through both their studies and their witness.

Hills Academy – Rose

Please keep our school management and ministry in your prayers as we serve **198 students, 13 teachers, and 3 staff members**. Due to ongoing community clashes, parents in the area have lost their daily earnings, severely damaging the local economy and leaving most student fees overdue since the start of the term. Please pray for God's protection and financial provision over these struggling parents, for health, peace, and uninterrupted education for our students, and for a financial breakthrough so our school can continue supporting our faithful staff and remaining open during this crisis.

Myanmar

Sandar is so grateful for you to pray for Judson! She spent the past few days following up on Judson's health at the hospital, and praise the Lord, his CT scan and test results came back completely clear! The doctor noted one elevated reading in his blood work, but decided to hold off on long-term medication for now, prescribing a simple deworming treatment and advising rest and diet balance to see if his body heals naturally. Judson is doing so much better by God's grace, but please continue to pray that he remains completely free from any further seizures so he won't need long-term medication.

Nepal

Ebenezer Fellowship Church – Pastor Gambhir

As we look ahead, we are praying for the Youth Seminar during your next visit after November 2026, and we ask that you continue to pray for our church as we urgently need a larger space to gather. Please also lift up my family in prayer—specifically for my daughter's studies and for my wife's need for a scooter. Additionally, please pray for our upcoming academic year as we welcome new students from various backgrounds, including one brother who deeply desires to

study IT at our seminary but faces severe financial challenges, even in paying for his hostel fees. Thank you for standing with us in prayer!

宣教禱告運動：緬甸和印度

2026 年 6 月 8 日

印度

活望事工 — Pastor Joshua

感謝讚美主！在 Taldi 和 Gosaba 的暑期聖經班(VBS)事工圓滿果效，我們也很榮幸能透過資金和師資支持 Ultadanga 的一所教會，總共招聚了 440 名兒童前來聆聽神的話語！在我們為這些果實歡慶的同時，請為我們的教會禱告，求神保守我們能夠面對新州政府執政後日益嚴重的反對聲音，並祈求信徒們能繼續勇敢地傳揚福音。特別請為我們在 Satmukho 的家庭聚會禱告，該聚會因遭受威脅而暫時停止；同時也為 Hasnabad 的新聚會感謝神，因為儘管面臨壓力，那裡的聚會仍在持續增長。請同時為我們的校園教會守望，他們目前忠心地位於附近的分堂聚會；並請特別為一位慕道友禱告，她因家人和宗教團體的逼迫，被迫交出聖經並重返偶像崇拜——求神堅固她的信心，並安慰教會大家庭。最後，請為全國性的學生抗議活動（特別是在新德里）祈求和平解決與神的智慧指引，也為 Johanna（即將完成碩士學位）和 Jacob（正在預備第 12 級公開考試）禱告，願他們能透過學業和生命見證來榮耀基督。

山區學校 - Rose

請在禱告中繼續守望的學校管理層和事工，因為我們正在服事 198 名學生、13 位老師和 3 位教職員。由於當地的社區衝突持續，該地區的家長失去了日常經濟來源，嚴重打擊了當地經濟，導致大多數學生的學費自開學以來一直拖欠。請為這些困境中的家長禱告，求神賜下保護與經濟供應；也為我們的學生祈求健康、平安和不中斷的教育；並為學校祈求財務上的突破，使我們能在這場危機中繼續支持忠心的教職員，並維持學校的正常運作。

緬甸

喜樂與和平事工 P&J Travel – Judson & Sandar

Sandar 非常感謝您們為 Judson 迫切禱告！她過去幾天一直在醫院陪伴 Judson 進行健康複診，感謝讚美主，他的電腦斷層掃描（CT scan）和各項檢查結果全都非常正常！雖然醫生注意到他血液檢查中有一項指標偏高，但決定暫不讓他長期服藥，這次只開了簡單的驅蟲藥，並建議多休息、保持飲食均衡，看看身體能否自然康復。靠著神的恩典，Judson 現在的情況好多了，但仍請大家繼續為他禱告，求神保守他不再發作癲癇，這樣就不需要接受長期藥物治療。

尼泊爾

Ebenezer Fellowship Church – Gambhir 牧師

我們正為您們在 2026 年 11 月期間短宣隊的兒童/青少年事工祈禱，也請您們繼續為我們的教會禱告，因為我們迫切需要一個更大的聚會空間。同時，也請在禱告中紀念我的家庭——特別是我女兒的學業，以及我妻子對一台小形機車的需求。此外，隨著我們即將迎來

來自不同背景的新生，請為我們的新學年禱告，其中有一位弟兄非常渴望在我們神學院修讀 IT 課程，但他面臨嚴重的經濟挑戰，甚至連住宿費都難以支付。感謝您在禱告中與我們同心攜手！